



先進運動會 2016 - 羽毛球比賽 Masters Games 2016 - Badminton Competition 抽籤結果 Balloting Results

男子雙打戊組 (Men's Doubles E Grade) 活動編號 (Activity No.): 40441188 正選參加者名單 (Successful Applicants) 名額 (Quota): 32 隊 (Teams)

區建業 AU RAYMUND S. 蔡振威 CHOY CHUN WAI	陳哲為 CHAN CHIT WAI 成劭志 SING SIU CHI	陳柱達 CHAN CHU TAT 曾智健 TSANG CHI KIN	陳振輝 CHAN CHUN FAI 曾昭裕 TSANG CHIU YUE OWEN	陳駿義 CHAN CHUN YEE 趙康堯 CHIU HONG YIU
陳啟安 CHAN KAI ON 何銘誠 HO MING SHING	周國汝 CHAU KWOK YUE 彭劍明 PANG KIM MING	張志偉 CHEUNG CHI WAI 吳介斯 NG KI SZE	張祖 CHEUNG CHO JOE 姚文佳 YIU MAN KAI	張顯揚 CHEUNG HIN YEUNG EDDIE 譚釗文 TAM CHIU MAN CHARLES
蔡家弘 CHOI KA WANG 黃崑日 WONG KWAN YAT	方震乾 FONG CHUN KIN 李維能 LEE WAI NANG	馮思朗 FUNG SZE LONG 黃銘富 WONG MING FU	許廣新 HUI KWONG SAN 吳柏求 NG PAK KAU	孔令仁 HUNG LING YAN LINCLN 林俊生 LAM CHUN SANG
葉理帆 IP LI FAN THOMAS 梁少倫 LEUNG SIU LUN	高雲龍 KO WAN LUNG 楊立東 YEUNG LAP TUNG	關偉堯 KUAN ERIC WAI IO 彭俊南 PANG CHUN NAM	郭震宇 KWOK CHUN YU 謝家輝 TSE KA FAI	林偉樑 LAM WAI LEUNG 盧劍威 LO KIM WAI
林偉麟 LAM WAI LUN 梁溢喬 LEUNG YAY KIU	劉廸榮 LAU TIK WING 曹繼豪 TSO KAI HO	LEE HOO TIN 蘇耀正 SO ABBY YIU CHING	梁威利 LEUNG WAI LEE 黃國權 WONG KWOK KUEN	李向榮 LI HEUNG WING 曾立峰 TSANG LAP FUNG
李益民 LI YICK MAN 姚志謙 YIU CHI HIM	盧嘉文 LO KA MAN 吳業昌 NG YIP CHEONG	駱安達 LOK ON TAT 蘇國熙 SO KWOK HEI	雷祖龍 LUI CHO LUNG 曾國成 TSANG KWOK SHING	馬俊雄 MA CHUN HUNG 葉玉琨 YIP YUK KWAN
NAKAMURA YUKI 寺田雅弘 TERADA MASAHIRO	蕭紹河 SIU SIU HO JACKY 姚偉文 YIU WAI MAN RAYMOND			

候補參加者名單 (Waiting List Applicants)

陳知行 CHAN CHI HANG 陳冠斌 CHAN KWOON BUN EDMUND	陳顯邦 CHAN HIN PONG 陳勁中 CHAN KING CHUNG ANTHONY	陳瑋珩 CHAN WAI HANG 謝冠希 TSE KOON HEI	鄭志豐 CHENG CHI FUNG 劉志維 LAU CHI WAI	周萬承 CHOW MAN SHING 謝榮鏗 TSE WING HANG
馮立洋 FUNG LAP YEUNG 沈耀文 SHUM YIU MAN	李帶安 LEE TAI ON HENRY 黃嘉倫 WONG KA LUN	梁國偉 LEUNG KWOK WAI 黃景生 WONG KING SANG		

注意事項

- 1. 主辦機構將以郵寄/傳真/電郵方式通知各正選中籤者及候補中籤者(候補名單排名不分先後)。落選者恕不另函通知。如因報名者提供的通訊地址錯誤或不詳以致郵遞延誤,主辦機構恕不負責。
- 2. 正選中籤者須於下述繳費期內,到康樂及文化事務署(康文署)轄下各區康樂事務辦事處(辦公時間內)或設有康體通服務的康體場地繳交報名費用,並須攜同中選通知書、身份證明文件 (正本或副本),以供核實個人資料。
- 3. 如正選中籤者於繳費期過後仍未繳費,則作棄權論,其名額由候補中籤者填補。主辦機構將於下述候補中籤者繳費限期內以先到先得方式接受候補中籤者報名。
- 4. 如在候補中籤者繳費期過後仍有餘額,或報名人數/隊數少於名額,主辦機構將於下述限期內 在各分區康樂事務辦事處公開接受報名,名額先到先得。
- 5. 雙打項目的隊員均須依期繳交報名費,否則隊伍會遭取消參賽資格。

Points to Note

- 1. Both successful and waiting list applicants will be notified of the results by post/fax/e-mail (no order of priority will be assigned to applicants on the waiting lists) but unsuccessful applicants will not be notified. The Organiser shall not be responsible for the postal delay due to the incorrect or incomplete correspondence address provided by an applicant.
- 2. Successful applicants shall bring along their notification letter, identity document (original or copy) and enrolment fee to any of the District Leisure Services Offices (DLSOs) of the Leisure and Cultural Services Department (LCSD) (during office hours) or recreation and sports venues with Leisure Link services for verification of personal particulars and payment of enrolment fee within the following payment period.
- 3. Successful applicants who do not pay within the payment period will be regarded as having forfeited the right to participate. Their places will be filled by waiting list applicants, who shall enrol within the following payment period on a first-come-first-served basis.
- 4. If the quotas are not used up or places are still available after the payment deadline for waiting list applicants, the Organiser will accept open enrolment on a first-come-first-served basis during the following period at all DLSOs.
- 5. Both team members in doubles events must pay the enrolment fees within the payment period or else the team will be disqualified.

項目 Event	正選中籤者 繳費期 Payment Period for Successful Applicants	候補中籤者 繳費期 Payment Period by Waiting List Applicants	公開候補期 Period for Open Enrolment
羽毛球 Badminton	24 – 31/8/2016	2 – 6/9/2016	13 – 14/9/2016